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Voor de annotatie voor het IAO van morgen:

DCC VWS heeft een mail uitgestuurd aan de andere DCC’en om binnen hun departement/ sector na te gaan of er sprake is van

schaarste op PBM of desinfectantia. Op basis van de input die zij leveren, gaat het RIVM na of zij een verdringingsreeks op

kunnen stellen. Deze reeks zal vervolgens ingebracht worden in het IAO (waarschijnlijk volgende week).

Groet,

Van: 51.5

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 15:26

aor: INGEN ; EECEN ; BEEN
Onderwerp: FW: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM en desinfectantia

Verzonden: dinsdag 31 maart 15:25:55 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, Wenen

Onderwerp: Verzoek: aanleveren eventuele knelpunten door schaarste PBM en desinfectantia

Beste collega’s,
Naast de schaarste in de (acute) zorg van persoonlijke beschermingsmiddelen en desinfectantia, ontstaat ook schaarste in

andere sectoren die deze middelen gebruiken.
Soms is hier eenvoudig amheen te werken of kunnen deze werkzaamheden uitgesteld worden, maar in sommige gevallen zijn
ook deze tekorten nijpend en urgent.
Met leveranciers en fabrikanten is afgesproken dat persoonlijke beschermingsmiddelen momenteel alleen aan de acute zorg

geleverd worden. We willen graag in beeld brengen welke problemen hierdoor mogelijk ontstaan.

De vraag aan de deelnemers in het IAQ is daarom:

1) Worden er binnen uw sector persoonlijke beschermingsmiddelen gebruikt waar nu schaarste op is? (incl. desinfectantia). Zo

ja, in welke bedrijven/sectoren/ beroepen?
2) Voor welke cruciale vitale processen / functies is dit van toepassing?

3) Welke middelen worden er precies gebruikt (specifiek type, bijv. FFP2/ FFP3 mondmasker) en in welke aantallen?

4) Waarom/ waartegen worden deze middelen gebruikt? (bv. Voor gebruik tegen welke micro-organismen)
5) Ontstaan er problemen doordat deze middelen nu niet beschikbaar zijn? Hoe urgent is dit probleem?
6) Wat is er nodig om het probleem op te lossen?

Procesvoorstel:

1) Antwoorden per departement/ dienst aanleveren bij DCC VWS

2) DCC VWS maakt een overzicht en legt dit voor aan het RIVM. Het RIVM beoordeelt of zij op basis hiervan een goed voorstel

kunnen maken voor een verdringingsreeks, eventueel met inzet van het AMT (Arbo management team, de tegenhanger van het

OMT).
3) Het voorstel van de verdringingsreeks wordt geagendeerd in IAO, eventueel ICCb/ MCCb

Met vriendelijke groet,

DCC VWS


